

| | | | |
|------------|----------------------|------|-----------|
| 發文人： | 教育局課程發展處 應用學習組 | 受文人： | 各中學校長 |
| 檔號： | EDB/CDI/ApL/07-02-23 | 日期： | 17.5.2023 |
| 總頁數（連同附件）： | 1 | | |

致：各中學校長

校長先生／女士：

應用學習虛擬展覽 2023

教育局與應用學習課程的提供機構合辦，由即日至 2024 年 5 月 31 日於線上舉行「應用學習虛擬展覽 2023」（<https://www.apl-virtualexhibition2023.com>），鼓勵學生、家長、校長和教師踴躍參觀，瀏覽由 10 個課程提供機構所展出 60 個的應用學習課程的資料，包括課程簡介、影片及學生分享等，加深了解應用學習課程（2024-26 年度），進一步認識應用學習是有價值的高中選修科目。

此外，教育局新製作了一套題為《發掘興趣·盡展所長》畢業生故事短片（https://emm.edcity.hk/media/1_tblwgyae），短片展示了一名曾修讀「健康護理實務」課程畢業生的學習歷程，與大家分享應用學習如何幫助他培養對醫護行業的興趣，掌握專業知識和技能，認清自己想走的路，立志於相關行業發展。短片已上載教育局的教育多媒體網站，歡迎大家觀看。

如有查詢，請致電 3698 3186 與應用學習組聯絡。

教育局課程發展處應用學習組

| | | | |
|--|---|--------|-----------------------------|
| From : | Applied Learning Section, Curriculum Development Institute, EDB | To : | Secondary School Principals |
| Our Ref. : | EDB/CDI/ApL/07-02-23 | Date : | 17.5.2023 |
| Total number of pages (including attachment): | 1 | | |

To: Secondary School Principals

Dear Principals,

Applied Learning Virtual Exhibition 2023

Jointly organised by the Education Bureau and Applied Learning (ApL) course providers, the “Applied Learning Virtual Exhibition 2023” is launched today online and will be held until 31 May 2024 (<https://www.apl-virtualexhibition2023.com>). Students, parents, principals and teachers are encouraged to participate and visit the Virtual Exhibition to browse the information provided by all 10 ApL course providers on 60 ApL courses, including course briefs, videos and students’ sharing, to enhance the understanding of ApL courses (2024-26 cohort) and gain a better understanding of ApL as a valued senior secondary elective subject.

Besides, EDB has produced a video on ApL graduates’ success stories entitled “Exploring our interests, displaying our strengths” (https://emm.edcity.hk/media/1_4q8sbnjwi). The video features the learning journey of an ApL graduate from “Health Care Practice” who shares his personal story on how ApL had helped him develop interest in the healthcare industry, equip him with professional knowledge and skills, identify the path he wants to take, and aspire him to pursue a career in the related fields. The video is now available for viewing on the EDB Educational Multimedia website.

For enquiries, please contact the ApL Section at 3698 3186.

Applied Learning Section
Curriculum Development Institute
Education Bureau